
PROTOKÓŁ NR 52/2021

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka, które odbyło się w dniu 26 sierpnia 2021 roku.
Posiedzenie trwało: 10,00 - 12,45

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - członek komisji,
3. Rasiński Tomasz - członek komisji,
4. Bereda Piotr - członek komisji,
5. Kłębek Krzysztof - członek komisji,
6. Rosa Andrzej - członek komisji.

oraz:
• Agnieszka Londzin -  Sekretarz Gminy Dąbrówka;
• Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Etap realizacji wniosków w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy na 

dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza.
3. Wyjazd do Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce oraz do Publicznej 

Szkoły Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 roku w Józefowie.
4. Etap prac remontowych w Ośrodku Zdrowia w Dąbrówce.
5. Etap budowy wagi do Punktu PSZOK.
6. Rozpatrzenie podań.
7. Sprawy różne;
8. Zakończenie posiedzenia.

Komisja wyjechała w teren o godz. 10,05.

Ad. 2 Etap realizacji wniosków w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy na 
dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza.

Pan Radosław Korzeniewski poinformował o etapie realizacji wniosków w sprawie udzielenia 
dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza. Na dzień dzisiejszy zostało złożonych bardzo dużo wniosków, lista została 
wyczerpana.



Ad. 3 Wyjazd do Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce oraz do 
Publicznej Szkoły Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 roku w Józefowie.

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 
wyjechała na spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych w Guzowatce oraz w Józefowie. 
W Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce na spotkaniu obecna był Pani 
Barbara Łowicka pełniąca funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Guzowatce do dnia 31.08.2021 r.
Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 
kontrolowała placówki szkolne pod względem przygotowań przed rozpoczęciem roku 
szkolnego 2021/2022.

Wnioski komisji
Po przeprowadzeniu kontroli Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy Dąbrówka nie stwierdziła żadnych uchybień w Szkole Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Guzowatce.
Natomiast Pani Dyrektor zwróciła się do szanownej komisji z uwagami dotyczącymi 
odwodnienia przy hali sportowej, słabego ciśnienia wody w kuchni oraz problemu z częstym 
wybieraniem szamba.

Natomiast na spotkaniu w Publicznej Szkole Podstawowej w Józefowie obecna była Pani 
Małgorzata Kozioł pełniąca funkcję dyrektora w Publicznej Szkole Podstawowej w Józefowie 
do dnia 31.08.2021 r.

Wnioski komisji
Natomiast w Publicznej Szkole Podstawowej w Józefowie Komisja Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka zgłosiła szereg uwag 
dotyczących ogólnego bezpieczeństwa i porządku ogólnego wokół terenu szkoły przed 
rozpoczęciem roku szkolnego 2021/2022 m.in. odpadające płytki nas chodach, 
zanieczyszczone boisko szkolne, zielona elewacja, zapchane kontynery, dziury w drzwiach, 
porwana siatka w ogrodzeniu szkoły.

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 
sugeruje o zabezpieczenie czerwoną taśmą schodów wejściowych przed Publiczną Szkolą 
Podstawową w Józefowie do momentu ich naprawy.

Ad. 4 Etap prac remontowych w Ośrodku Zdrowia w Dąbrówce.

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka odbyła 
spotkanie z Panem Krzysztofem Jarząbek - dyrektorem Centrum Medycznego im. Bitwy 
Warszawskiej 1920 r. w Radzyminie sprawującym nadzór nad Przychodnią Podstawowej 
Opieki Zdrowotnej w Dąbrówce.



Wnioski komisji
Komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 
zapoznała się z pracami remontowymi przeprowadzonymi w Przychodni Podstawowej Opieki 
Zdrowotnej w Dąbrówce.

Ad. 5 Etap budowy wagi do Punktu PSZOK.

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 
skontrolowała również punkt PSZOK w Dąbrówce.
Pan Rafał Roguski poinformował o etapie budowy wagi do Punktu PSZOK 
w Dąbrówce. Zostało zrobione zbrojenie, szalunki. Dnia 30 sierpnia 2021 r. zostanie 
zainstalowana waga. Poinformował również o wprowadzeniu wykonawcy na budowę na 
zadanie wymianę poszycia dachowego na budynku gospodarczym w punkcie PSZOK. 
Ponadto poinformował o złożeniu 3 wniosków przez Gminę Dąbrówka do Programu 
Inwestycji Strategicznych w ramach Polskiego Ładu:

Z Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce wraz z przebudową 
i rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Dąbrówka (m.in. w m.: 
Trojany, Zaścienie, Wszebory, Chajęty, Guzowatka, Kołaków, Ostrówek, Józefów, 
Kuligów).

Z Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Dąbrówka (Przebudowa dróg 
gminnych wraz z wykonaniem chodników, oświetleniem ulicznym i innymi pracami 
towarzyszącymi w pasie drogi m.in. w miejscowościach: Lasków ul. C.K. Norwida, 
Kołaków-Sokołówek, Ślężany ul. Królewska. Przebudowa drogi gminnej wraz 
z wykonaniem chodnika ul. Czapskiego w Małopolu i w m. Cisie. Przebudowa 
odcinków dróg gminnych w m. Guzowatka).

Z Termomodernizacja Publicznej Szkoły Podstawowej w Józefowie.

Ad. 6 Rozpatrzenie podań.

Przewodniczący komisji odczytał pisma skierowane do Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka:
- Prezes OSP Kuligów złożył wniosek o wsparcie finansowe w kwocie 60000, 00 zł. na zakup 
lekkiego specjalnego samochodu ratownictwa technicznego z funkcją gaśniczą z napędem 
4x4.
Komisja po zapoznaniu ww. wnioskiem przesunęła podjęcie decyzji na najbliższe posiedzenie 
komisji.

- Radny Gminy Dąbrówka pan Andrzej Rosa złożył wniosek o montaż progu zwalniającego 
w m. Kołaków na drodze w kierunku Sokołówka.
Komisja po zapoznaniu ww. wnioskiem poinformowała, iż po zabezpieczeniu środków 
w budżecie gminy wniosek zostanie zrealizowany.

Ad. 7. Sprawy różne.

Pan Krzysztof Kłębek zadał pytanie dotyczące budowy wodociągu w Karolewie.



Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Roguski wyjaśniając, że zostały zabezpieczone środki 
finansowe na budowę wodociągu od m. Nowy Karolew do posesji Pana Mościckiego.

Ad.8 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.
Na tym protokół zakończono.

1. Marcinkiewicz
2. Kuśkowska H<
3. Rasiński Tonu
4. Bereda Piotr..
5. Kłębek Krzys2
6. Rosa Andrzej


